
1 

 
 
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Κοινοβουλευτική Ομάδα 

 
 

Παρασκευή, 28 Ιανουαρίου 2022 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 
 
 
ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: Υποδομών και Μεταφορών, κ. Κ. Καραμανλή 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Σε αδιέξοδο οι εργαζόμενοι – συμβασιούχοι ορισμένου χρόνου (ΣΟΧ) 
για την κάλυψη αναγκών φύλαξης ισόπεδων διαβάσεων και εγκαταστάσεων 
του Ο.Σ.Ε. Α.Ε.» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Μετά την ανακοίνωση οριστικών αποτελεσμάτων του διαγωνισμού ΣΟΧ 1/2019, που 
διεξήχθη μέσω ΑΣΕΠ, πριν από ένα έτος, 160 άτομα σύναψαν συμβάσεις εργασίας 
ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρόνου, για την κάλυψη αναγκών φύλαξης Ισόπεδων 
Διαβάσεων και Εγκαταστάσεων του Οργανισμού Σιδηροδρόμων Ελλάδος (Ο.Σ.Ε.) Α.Ε.. 
Ωστόσο, παρά το γεγονός ότι οι συμβάσεις αυτές λήγουν στις 31 Ιανουαρίου 2022, η 
Κυβέρνηση δεν έχει μεριμνήσει ούτε για την παράταση/ανανέωσή τους, ούτε για την 
έκδοση νέας προκήρυξης, γεγονός που δημιουργεί ανασφάλεια στους εργαζόμενους και 
φόβους για πιθανή ανάθεση του συγκεκριμένου έργου σε εργολαβική εταιρία. 
Επειδή οι συγκεκριμένοι εργαζόμενοι έχουν ήδη λάβει την αναγκαία εκπαίδευση και 
έχουν αποκτήσει σημαντική εμπειρία, 
Επειδή, οι 160 εργαζόμενοι για την κάλυψη αναγκών φύλαξης ισόπεδων διαβάσεων με 
Σύμβαση Ορισμένου Χρόνου Εργασίας καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες, 
Επειδή, 160 οικογένειες βρίσκονται αντιμέτωπες με την ανεργία σε μια γενικευμένη 
ανασφάλειας στην αγορά εργασίας και την κοινωνία,  
Επειδή οι εργολαβίες αποδεδειγμένα έχουν ως αποτέλεσμα την επιδείνωση των 
συνθηκών εργασίας και απασχόλησης των εργαζόμενων,  
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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1. Είναι στις προθέσεις σας η ανανέωση-παράταση των συμβάσεων ορισμένου 

χρόνου, που λήγουν στις 31/1 και αφορούν στην κάλυψη αναγκών φύλαξης 
ισόπεδων διαβάσεων και εγκαταστάσεων του Ο.Σ.Ε. Α.Ε.; Αν ναι, με ποιό 
χρονοδιάγραμμα; 

2. Σκοπεύετε να προβείτε στην έκδοση νέας προκήρυξης για την κάλυψη αναγκών 
φύλαξης Ισόπεδων Διαβάσεων και Εγκαταστάσεων του Οργανισμού 
Σιδηροδρόμων Ελλάδος Ο.Σ.Ε. Α.Ε. με 160 εργαζόμενους; Εάν όχι, με ποιόν 
τρόπο θα καλυφθούν οι εν λόγω ανάγκες; 
 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
 
 

Γιώργος Μουλκιώτης 
 
 
 

 
Χρήστος Γκόκας 

 
 
 
 

Χαρά Κεφαλίδου 
 
 




